
P r o t  o k 6 1 nr XXIIX/ZO16 
z obrad XXIII sesjl Rady Mlejskiej w Kbdzku, 

kt6ra odbyla sig w dniu 20 maja 2016 r, 
w saii Rajdw Ulzpdu Hiasta w Kbdzku 

Ss ja  rorpocr@a sie o godz. 14:OO. 

1. Otwade obrad X X I X X  -1 Rady Miejskiej w KMzku. 

Otwarcla sesji dokond Przewodniaqcy Rady Miejskiej w Kbdrku Pan Tomasz f abskl rnbwlqc: 
,Otwler;am obrady XXIII sesji Rady Miejskiej w Ktodzku". 

2. Stwlerdzenie wa&ndd wjl. 

Pnewodnia4cy Rady Pan Tomau hbski stwierdzil, it w sesjt unestnlcry 20 radnych w zwlqzku 
z tym wszystkie podejmowane decyzje b d q  prawomocne. 

3. Wyb6r sekretam sesjl. 

Na sekretana sesjl Pnewodnlnqcj Pan Tomasr f abskl zaproponowd radnq Panlq Anetq toriowles. 
Innych kandydatur nle zgloszono. Pan1 radna wyraziia zgodq. Poddano kandydature pod gbsowanle. 

Glosdwanle: za - 20, pneclw - 0, wstrzymalo sic - 0. 

Radna Pani Aneta Lostewla zostala powolana na sekretana obrad XXIII swjl Rady Mlejsklej 

w Klodzku. 

Pnewodnlaqcy Rady Pan Tomasz hbski powitd serdwznle dwbjk? sztlegdlnych goki 

Kslqdza Dzlekana Jullana Rafatko I Paniq Ewe Pibrkowskq Oyrektor Powiatowej 1 Hiejskiej Blblloteki 

Publlanej, Bunnlstn Miasta oraz Rada Miejska chdata podziekowat i uhonorowat te osoby za 
dotychczasowq dzlalalnog na r z e a  naszcgo rniasta, naszej spoleanoki. Ksiqdz klian Rafdko obchodd 

25-lede poshgi kaplahsklej, natomlast Pani Oyreklor Ewa Pibrkowska pprrchodzi na zaslutonq 

ernerytu~. Mamy nadzlejq, te nadal b d q  dzlalat na rzetr miasta Klodzka i naszej spoteandcl, 

Burmlstrs Miasta Pan Mlthal P k k o  serdeanie podzigkowd Panl Ewie Pibrkowskkj za lata, ktbre 

p o W ~ l l a  na n e a  knewlenla kultuw, pnede wszystkim blblbtekoznawstwa w naszym m i k l e ,  ale 
ta&e w powleck khdxkim. t y a e  Panl na koniec kariery zawodowej wszystklego dobrego, pnede 

wszystkim zdrowla i zachpcsm, zapraszam do odwiedzanla nas tutaj w ratuszu jak rbwniet w bibllotece. 

Wszptklego dobrego. Panl Dyrektor Ewle Pibrkowsklej wrqczono Icwiaty, i nagrodmno oklaskaml. 

Burmlstn Mlasta Pan Mlehmt PIszko wraz z Pnewodnlaqcym Rady Panem Tomu=srn hbrklm 

podritkowal talste KsiHzu Dzlekanowl Julianowi RafaHra za 25-lede poskrgf ka@ahsklej, za to, t e  na 
terenle nauego miasta peCn1l tq zaszaytna fun kc&. Bardzo dobne si? nam wsp&pracuje I Pan Burmlstn 

liay na to, t e  w pnyszbbci bqdrlemy dwnlet dobrre wsp&pracowad tak jak do tej wry. Wszystklego 

dobrego Ksiee Proboszau. Kslpdzu Dzlekanowl Julianowl Rafako w r ~ o n o  kwiaty I nagrodmno 
oldaskami. 

Uwag do pmtokoh nle stwlerdzono. Poddano pod glosowanle prrylwle pmtokoh z XXTl MI. Protokd 

prayjpto jedmgb6nle - 20 gdosdw dam, 



5. Sprawoxdmnle Burmlrtrra Mlasta modrka z pracy miqdzy sasjaml (zd. nr I). 
Sprawozdanle zostalo prredlotone radnym. 

Uwag I zapytarl do sprawozdania nle stwierdzono 

6. m a  pmygotowanla mlastm Ulodrka do sezonu turyrtycmego (rat. nr 2). 

Material zosta4 pnedWony radnym, by4 tet ternatem prac Kmlsjl Zdrowia, Pomocy Spolanej, Sportu 

i furystykl oraz Komlsjl Edukacfl I Kultury. 

Nle stwlerdzono pytah do pnedbtonego materialu. 

7. Ocsna rtsnu bazpi-lCstwa w middm (zd. nr 3). 

Material zostal pnedwony radnym, by4 te2 ternatern prac Komlsji Spraw Obywatelskich I Ponqdku 

Publianego. 

Gas zabmt radny Pan Wofdech Lyuklewlu.  Panie Pnewodniczqcy, Wysoka Rado, Panie 8umlstrru. 

Ternatern bezpleczehstwa zajmowallSmy sle na posiedzeniu Komlsji Spraw Obywatelsklch I Ponqdku 

Publianego. Wlele wnlosk6w 20- prredstawionych pnez Poltcjq i inne podmioty, ktbre u a e s t n l w  
w tym spothniu. lest sporo do zrobienia w naszym mlekle odndnie bezpleaehstw. Wlele spraw 

zostalo ombwionych, ktbm sl? jut dzieja a kt6re pnedstawH pan dyrektor powlatowych drbg, pan1 

klerownik gl6wnej dyrekcjt admlnlstracji drbg krajowych i autostrad. Fllektbre neczy sq nlezalef ne od 

nlch, jednak wystppujq oni do swolch prreloionych o Srodki finansowe, bo to jest jak wladomo zawsze 
najwlekszy problem, Potneb duta wysitku, aby poprawit organizaejt mehu, ponlewat jest duto 

wnioskhw mlesrkaicbw, nle zawsze slusznych, ale takle wnlosld sq kierowane do komlsjl. Staramy siq 

je na bleQco mzpatrywad I udzielai odpowfedzl. Czasaml jest to tylko chciejstwo jednej w kilku osdb, 
kt6re potem majq wplyw na c a M  ruchu mlasta. Niemnlej jednak pochylamy sic nad tematem ruchu 

w miegde. Wszyscy mbwiq, 2e obwodnica rozwlqte problem - obwodnica nle rotwl~ie problemu, bo 

niektbre ragadnlenla zosbnq dalej z nami, szuegblnie dotyaqce znak6w dragowyoh i rudu. 

Wi-j g b s b  nie stwlerdzono. 

8. Spmwozdanb z funkdonowanla s&ek - Wododqgi W z k l e  Sp, r 0.0. omx b k h d  

Admlnlstradl Mlankanlaml Gminnyml Gmlny Miejsklaj K)odzko Sp. z 0.0. w roku 2015 (zal, 

nr 4). 

Makr ld zostaI pnedbtony radnym, by4 tet tematem prac Komlsjl Gospodarkl Komunalnej, Ochrony 
~rodowlska I tadu Prrestrzennego 

Nle stwlerdzono pytah do pnedbtonego materiahr . 

9. Infomacja o rtanie xsrobu komunalnego oraz sytuadl mleszkanlowej w ml&le KMzku 

( u h r  5). 

Materid zostal pnedlotony radnym, by1 tei tematem prac Komlsjl Gospodarkl Komunalnej, Ochrony 

hdowiska i kadu Prtestnennego 

Nie stwierdzono pytah do pnedbtonego mated&. 



10, Xnform~cja o dzialaln&d jednortek orgmnltaeyjnych miasta w roku 2015 w zakrda 

kultury, rportu 1 mkmadi (Muzeum Zlsmi Kbdzklej, KOodrkia Csntrum Kultury, Sportu 

1 Rekmadl, Powlatowa I Mlajska Bibliotakn Publiana w Klodzku, ZAMG GM Klodtko 

Sp. z 0.0. - kryta p4ywalnia i twierdra (rd. nr 6). 

Materlal zostal pnedotony radnym, byt tet ternatern pmc Komisji Zctrowia, Pomocy Spokctnej, Sportu 

i Turystyki oraz Komiqi Edukacjl 1 Kultury. 
Nle stwierdzono py~ari do przedlotonego materlalu , 

11. Zatwlerdzenie protokotu z kontroli problrmowej promocjl rniarta Khdzka w 2025 r. 
prseprowadzonej pnez  Komlsjq Rewlryfnq Rady Mlsjsklej w Klodzku (zd. nr 7). 

Protokd z przeprowadzonej kontroli rostal pnedlotony radny m . 
Uwag do protokotu nle stwierdzono. 

Prrewodniqcy Rady Pan Tomrsz h b r k i  poddal pod glosowanle zatwlerdzenle protokdu z kontroll 

problernowej promacjl miasta Kbdzka w 2015 r. przeprowadzonej p n e z  Kornlsjq Rewizyjnq Rady 

Miejsklej w Klodzku. 

Ghsowanle: za - 18, pneclw - 0, wstnyrnab sic - 2. 

Protok6) zostal zatwlerdzony, 

12. Podjqcle uchwaly w rprawla zmlany Wielolatninj Pmgnoty Flnansowej Gminy Miejsklej 

KMzko na Iata 2016-2025, druk nr f 95 &a/. nr 8). 

Pmjektodawcq uchwaty jest Bumlstn  Miasta Ktodzka. 

Pnewodnla4y Rady Pan Tomasz h b s k l  poinfarmowal, te  projekt uchwdy by! opiniowany prrez 

Komlsje Budtetu, Finansbw i Polityki Gospodaraej. Pnewodniwcy popmsit o przedstawienie opinli 

Komlsji. 

Pnewodnlaqca Komisji tadna Pani Aneta toslewla potnfonnowala o puzytywntj oplnli Komlsji 
Budtetu, Flnandw 1 Polityki Gaspodamej do pmjektu uchwaty na druku nr 195. 

Uwag i zapytah do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniaqcy Rady Pan Tornam h b k i  poddal pod glwowanie przyjsie uchwaly w sprawle zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Klodzko na lab 2016-2025, druk nr 195. 

Gbsowanle: za - 19, ptzeclw - 0, wst~ymaio sic - 1. 

Uchwala zostdn podjqta I o m m a t a  nr XXIII/188/2016 (ral. nr 9) 

13. Podjqda uehwaly w sprawle dokonanla zmlan bud* etu Gmlny Mlojrklej Klodzko na 2016 

rok, druk nr 196 (d. nr lo), 
ProjeModawq uchwaty jest Burmlstrz Miasta KMzka.  

Pnewodniaqcy Rady Pan Tonusz h k k l  poinfomowd, ie projekt uchwaly by1 oplniowany pnez 

Komlsjq Budtetu, Flnans6w I Polltyki Gospodamej. Pnewodniqcy poprosll o pnedstawienie oplnl 
Komlsjl, 



Przewcdntaqca Komlsjl radna Panl Aneta tosiewlu poinformowala o pozytywnej oplnli Kornisji 

Sudtetu, FInans6w I Politykl Gwpodamef da projektu uchwaly na dnrku nr 196. 

Uwag 1 zapytah do projektu nte stwierdzono. 

Pnewodniaqcy Rady Pan Tomarr fabskl poddd pod gbsowanle pnyjqcie uchww w sprawle 

dokonanta zmtan budtetu Gminy Mlejsklej Kbdzko na 2016 rok, druk nr 196. 

14. Podjqds uchwdy w sprawie okdlenia s-hwych warunkbw prryznawank 

l odphtnoki za W g i  oplakuherr I specjallotycsnm urhrgl oplrkuhae, r wylqaenlmm 
r p e 4 a l i ~ n y c h  udug oplekukzych dla osbb z zabufwnlaml psychlanymi, o r u  

8xcwgMowyeh warunkh agfclowapo lub calkowlte~o zwotnlenla od oplat, fak rhwnle 

trybu ich poblerania, druk nr 197 (W. nr 12). 

Projektodawcq uchwa)y jest Burmistn Miasta Klodzka. 

Pnewodnlaqcy Rady Pan Tomasz h b s k l  polnformowat, Le projekt uchwaly by1 opinlowany pnez 

Komlsje Zdrowla, Pomoey Swcznej, Sportu 1 Turystyki. Pnewodnlczqcy popmsll o przedstawienle 

oplnii Komisji. 

Przewodniczqcy Kornlsji d n y  Pan Jacclk Kubicki poinformowal o pozytywnmj opinli Komisjl Zdrowla, 
Pornocy Spdeunej, Sportu I Turystyki do projekb uchwaty na dru ku nr 197. 

h a g  i zapytah do projektu nit! stwierdzono. 

Prrewodnlecy Rady Phn Ternasz fabski paddd pod glosowanle pnyjele uchwaly w sprawie 

ckreglenla szczegkwych warunkdw ptryznawanla I odplatnoki za ustugl opiekuhczs I specjallstyczne 
usCugl opiekuhae, z wylqaeniem specjalistycrnych uslug opiekufiaych dla os6b z zabunenlami 

psychianyml, oraz szczeghwych wanrnk6w u&ciowego lub calkowitego zwolnienla od oplat, jak 

dwniet trybu ich pobleranla, druk nr 197. 

15. Podjqde uchwa4y w rpmwie tmiany uchwaly w spmwie okdlsnla przystankbw 

komunlkaeyjnych, kt6rych ~ 8 e l e i e l e m  bqdf zarzqdzajcym jest Gmina Mlejrka KMzko oraz 

warunkbw i zasad komystanla r tych przyrtankbw, druk nr 198 (Id. nr 14). 

Projektodawcq uchwa4y jest Burmistn Mlasta KMzka. 

Pnewodnlaqcy Rad y Pan Tomasr tabski polnformowal, t e  projekt uchwaly by+ opiniowany pnez 

Komisje Gospodarkl Kornunalnej, Ochrony ~rodowlska I tadu Pnestnennego oraz Komisje Spraw 

Obywatelskich I P o q d  ku Publianego. Pnewodnlczqcy poprosil o pnedstawlenie oplnll Komisji. 



Przewdniaqcy Komisji radny Pan Zblgniew Nowak poinformowat o pozytywnej opinii Komlsjl 

Gospodarkl Komunalnej, Ochrony ~rodowiska i kadu Pczesknennego do projehu uchwaty na druku 

nr 198. 

Pnewodnlqcy Komisjl radny Pan Wojdech tyszkiewia poinformowal o porytywnej oplnil Komisjl 

Spmw Obywatelskich i Poqdku Publianego do projektu uchwdy na druku nr 198. 

Uwag 1 zapytah do pmfektu nle stwierdzono. 

Pnewodniqcy Rady Pmn Tomasz hbski poddd pod ghsowanie pnyjpcle uchwaly w sprawie 

okreJlenla pnystankbw komunlkaeyjnych, ktbrych wt&lcielem bqdt zarzqdzajqcym jest Gmlna Miejska 

Ktodzko oraz warunkdw I zasad konystanla z tych przystankbw, druk nr 198. 

16. Podjqcla uchwaty w sprawlm stwlerdzenla wygahniqcia mandatu radnega, druk nr 199 

(zd. nr 16). 

Pnewodntaqcy Rady Pan Tomasz h b s k l  zaproponowal, aby jednondnie om6wit projekt uchwaly 

w sprawie stwierdzenla wygaknlecla mandatu radnego, druk nr 200, poniewai te dwie uchwaty s q  kiSle 

ze sobq powlqzane. (Nlkt nle wnlbsl spneclwu do propozycji Pnewcdniaqcego Rady). 

Szanowni Pahstwo po raz dnrgl, czy tet precyzyjnie po raz drugi i t ~ e c i  marny w tej kadencjl do 

crynienie z projektem uchwaty w sprawie wygakniecia mandatu radnego. 

Ghs zabrai radny Pan Stanislaw Fsrenc. Byt mote nle doslyszalern, ale to wsp6lnie trzeba om6wit 

bo to jest jeden temat. Chodzi o to, Feby g h w a n i a  adby4y sit osobno. 

Przewodniqcy Rady Pan Tomaw hbrkl  poinformowd, ie mywikie  gkowania bqdq od~bne,  

natorniast chodzi o orndwlenle obydwu uchwat za jednym razem. W podwnaniu do popnedniej sytuacji 

mamy r6tnicq taka t e  pny  popnednlej uchwale motna powiedziet, t e  odbywab si* to we wtasnym 

sosie. Projektodawcq uchwaly byt klub radnych i nie wychodzh to poza obieg Rady, natomiast w tej 

konkretnej sytuacjl mIellSmy do mynienia z inlcjatywq Wofewody DolnoBqsMego, kt6ry wszaql 
postqpowanle 1 w rwlqzku r tym chclalbym Pahstwu pnedstawit od strony formalnej jak to wygtqdab. 

O m i S d e  nie wglqbiam sIq w tej chwlll w merytoryke, bo na to pnyjdzte jeszae a s .  W dnlu 

14 paidzlernika 2015 roku Wojewoda Dolndlqski, dzlalajqc na podstawle art.88 ustawy o samonqdzie 

gminnym jako Organ Nadzoru nad dzialalnokiq jednostek samonqdu terytorialnego, w zwiqzku 

r uryskanq informaqjq o ewentualnym lamaniu pnet radnych Gmlny Miejskiej Klodzko Pana lacka 

Baneckiego i Pana Tomasza Karolaaka, ustawowego zakazu wynlkafqcego z art. 24d 1 24f ust. 1 ustawy 

o samonqdzle gmlnnym, zwrtKll slp plsmem do Pnewodniaacego Rady Mlejsklej w Kbdzku {znak: 

NK- N.4131.40.155.20i5.AB. data wptywu: 20.10,2015 r.) o przeprowadzenle postqpowania 

wyjajnlajqcego oraz polnfonnowanle o fego wynlkach wraz z pneslanlem zgromadzonej w tej sprawle 

dokumentacji w termInle jednego mleslqca od dnla wptywu pisma. Pnewodnlaqcj Rady Miejsklej 

w dnlu 20 paidzlernika 2015 roku sklerowal do radnych Rady Mlejskiej w Kiodzku - Pana Jadca 

Baneckiego I Pana Tomasza Karolczaka pisma o dottnie w termlnie sledmlu dnl od daty d o w e n i a  

wyja4nlefi zwlqzanycb z ewentualnym narusaenlem zakazu wynlkajqcego z art. 24d I 24f ust.1 ustawy 

o samorrqdzle gminnym (znak: BR.I1.0004.694,20 15, data dorqaenia 23.10.2015 r., mak: 



BR.II,0004,695.2015, data dortpenla 22.10.2015 r . ) .  W dniu 29 pafdziemlka 2015 r. radnl Rady 

Mtejsklej w Ktodzku Pan lacek Banecki 1 Pan Tamaw Karolczak p n d o t y l t  pisemne wyjdnlenie 

w sprawle. W ramach datszego postepowania wyjaSniajacego w dnlu 2 listopada 2015 r. Pnewodnier$ey 

Rady Mlejskiej w Klodzku zwr6dl slq do Kancelarii Adwokackiej U-u Missta Klodzka z plsemnq p d b q  

(znak: BR.I1.0004.694,2015, data wp+ywu 02.11.201 5 r.) o pmedstawlenle - w opamiu o t a i m n q  

dokumentacje - oplnll prawnej dot. nastepujqcej kwestil: ,Czy w gwletle obowlqzujqcych pneplsbw 

prawnych doszlo do naruszcnla ustawowych rakaz6w zwlqzanych z peinlenlem mandatu radnego 

okre4lonych w art.24d orar 24f Ustawy o samonqdzie gmlnnym?". Opinla prawna z dnta 12 llstopada 

2015 r., ktbra wplynda do Rady Mlejskiej w dnlu 13 listopada 2015 r., zostala sponqdzona pnez 

Adwokata Mateusza Cymq I zawlera sraegdlowq analize sytuacjl xwlwanej z zawarciem pnez radn ych 
Rady Mlejsklej w Klodzku Pana Jacka Banecktego I Pana Tomasza Karolaaka jako wspblnlk6w sphfki 

NeKiate s.c. umowy o Swladaenie ustug lnternetowych z Przedszkolem nr 4 w Khdzku, dla ktdrego 

organem prowadzqcyrn jest Gmina Miejska Klodtko, w xwl~xku z przwtneganlem zakazbw 

wynlkaj~cych z art. 24d I 24f ust.1 ustawy o samorrqdtle gmlnnym. W konkluzjl oplnli prawnej 

stwierdzono, it ,na gwncie przedmiotowego stanu faktyanego wskarak nalety, It w zachowanlu 
Radnych - Jacka Banecklego I Tomasza Karolnaka tmdno dopatnet sic wypelnienla pneslanek 

wskazujpcych ria narusrenle zakazbw wynikajqcych z art. 24d I 24f u.s.g.". W dnlu 16 listopada 2015 r. 
Pnewodnlapcy Rady Miejskiej w Klodzku skiemwal do Wojewody DolnoSlqsklego plsmo infomufqce 
o wynlkach pneprowadzonego postqpowania wyjaJniajqcego - w zaiqzeniu plsma zwtala pnekazana 

zgmmadwna do tego momentu dokumentaa w sprawie. Pismem 26 listopada 2015 r. (znak: NK- 

N.40.155.2015.AB.2) Wojewoda Dolndlqski rwrbcl sic do Dyrektora Pnednkola nr 4 lm. lana 
Bnechwy w Ktadzku o udzielenie wyjaSnierl na jakich zasadach doszto do zawarcla pnez Pnedszkole 

umowy z dnia 2 lipca 2015 r. ze sp&q NeKSate. Oyrektor Przedszkola nr 4 w Klodzku udzieliC wyjaSnlerC 

w piSmie z dnla 4 grudnin 2015 r. (znak: PA-02/XI1/2015, data wptywu: 08.12.2015 r.). W dnlu 

28 gmdnla 2015 roku radni Rady Miejskiej w KMrku  - Pan Jacek Banedti i Pan Tomasz Karolaak 
w odpowiedzi na plsmo Wojewody DolnoSlqskiego n dnia 15 grudnia 2015 roku (kople pism nle t o w  
z&qaone pner wojewode DolnoSl$skiego do dokurnentacji, nie xostaly rbwntef prrestane do 

wiadomoa Rady  Miejsklej w Wodzku) prredlotyll dodatkowe plsma wyjahlajqce w sprawle. W dnlu 

21 kwietnla 2016 r. (znakl; NK-N,4102.4.2016.A3, NU-N.4102.3,2016.AB, data wptywu: 28.04.2016 r.) 

Wofewoda Dolnaf Iqskl, dzldajqc na podstawie art. 98a ust. 1 ustawy o samonqdzle gmlnnym, wezwa 

Radq Mlejskq do podjqda uchwat w sprawle stwlerdzenla wyga&nlecla manda~w ndnych Gmlny 

Mlejskiej w Klodzku, Pana Jacka Baneckiego 1 Pana Tomasza Karolczaka, w termlnle tnydzlestu dni d 

dnia otrzymania wezwanla. W dnlu 4 maja 2016 roku Pmwodnlagcy Rady Mlejsklej w KMzku 

zorganizowal spotkank z Wlcepnewodniczqcymi Rady, podaas ktbmgo ombwiono wemanie Wojewody 

Dolmi3qsWego I ustalono dalszy tok postepowanla. Zgodnle z ustaleniarni Przewodnlqcy Rady 

Miejskkj zostd zobowiwany do rgromadrenla cakj dokumentacjl w sprawle, prrygotowanla stosownydr 
projeMw uchwal I przedtotenia Ich wraz 2 dokumentacjq Radzle Mlejsklej w statutowym termlnie 

umotlhvlajqcym Ich rozpatnenle na sesjl Rady Mlejsklej w Ktodzku, Mbrej termln okrdlono na 20 maja 

2016 roku. Tym samym dochowany rostanle tcrmin okreSlony w wezwanlu Wojewody DolnoSlqskiego 

slderowanym do rady miefskiej w Klodzku. Pnewodnlczqcy Rady Miejsklej powladornl4 rbwnlet radnych 

- Pana Jacka Banecklego I Pana Tomasza Karolaaka o wplywie do Blura Rady Mlejsklej W @ Z W ~ ~  

Wojewody do podjeda uchwd w sprawle stwlerdzenia wygainlqcla mandatu radnego, W dnlu 12  maja 

2016 r. Pnewodnlagey Rady Mlejskiej w Klodzku sklerowak do Rady dwa profern w sprawle 

stwierdzenla wygainiwla mandatu radnego (dnrk nr 199 I 200) wraz ze zgromadzonq w sprawle 
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dokurnentacjq. P r o w  udrwd z o s w  zaoplnlowane pnez Adwokata Mateusza Cyme i uwzgldnlone 

w pmponowanym powdku obrad XXTlI sesji Rady Miejskiej w Klodzku zwdanej na &led 20 maja 2016 

roku, W pnypadku podjqcla pnez R a d ~  Miefskq w Klodzku uchwat w sprawle wygauenta mandatbw 

radnych lch wykananle zostafe powienone Pnewodnlcn~cernu Rady Mlejskiej w Klodzku zobowiqzujqc 

go do niezwbernega ptzeslanla uchwat Wojewodzle Dolndlqskiemu, Kornlsanowf Wybonrrernu 

w Wdbnycfiu oraz do d o w e n l a  lch radnym Rady Miejskief w Kbdzku - Panu lackowl Banecklemu 

i Panu Tomasrowt Karolaakowi. Zainterexlwanym du2y skarga do Wojew6dzkkgo %du 

Adrninlstmyjncgo we Wroclawiu, kthq wnosl sl? za po4rednktwem Rady Mlejsklej w KMzku w terminle 

7 dnl ad dnla dorqnenln uchwdy. W pnypadku nie podjeda przez Rade Mlejsu w Khdzku uchwal 

w sprawle wyqaszenia mandathw radnych Przewodnlaqcy Rady Mlejsklej w Ktodxku nlezwbanle 

zawiadomi pisemnie o tym fakde Wojewodq Dolno4lqskleg0, pnekazujqc w zatqczenlu pnedlo2one 

projelrty uchwal oraz wydgq z gtosowanla. W tym pnypadku Wojewoda, dzidajqc w oparclu o art, 98a 

ust. 2 ustawy o samonqdzle gmlnnym, po powladomieniu minlstra wlagciwego do spraw admlnlstracfi 

publianej, wyda zarqdzenle zast~pae .  Tyle od strony formalnej. Projekty wraz z dokumentacjq zostaly 
Pailshuu radnym pnedlatane. Ponlewat g h w a n i e  dotycxy bezpo6rednia interesu prawnego d w k h  

radnych to tnfonujq, fe w glosowaniach dotycrqcych tych konkretnych radnych nle mogq on1 brad 

udzldu ze wzgl@u na zaprsy ustawowe. W tym momencle Prrewodnluqcy Rady oddd gfos radnym - 
Panu Jackowl Banecidernu i Panu Tomaszowi Karolmkowl, aby mogli pnedstawlt swofe stanowlsko 

w sprawl@. 

G h  utbral radny Pan Ja-k Baneckl, W pierwszym pl4rnle zarzucono narn ztamanle zakazu 

wykonywanla dzidalnokl I wykorrystania majqtku gminy popnez zawareje umowy cywilno-prawnej. 

Zar6wno my jak I pan mecenas uznallimy, t e  taka sytuacja nle zachodzl. DostaliSmy dokument od 

Nadzoru, kt6rego nle ma w dokumentach. Wystallimy stostmne wyjahnienla. W trakcie tego 

dochodzenia zmlenlono zarmty, Nastepnie nastala 4 - m i e s i ~ n a  dsra, nle wiem cry termln zostal tu 

zitchowany a y  nle. le511 rprawa trafi do Wojswbdzkiego Sqdy AdmlnlstracyJnego to wtedy nasz adwokat 
W z l e  sie zastanawtd czy pnekroaone zostaly zapisy k.p.a.. Nastata crterorniesiqana clsza, 

a nastepnle Wojewoda wysla4 do Pnewodnlaqcego plsmo z wezwaniem o wygawenle mandatbw. 

Pisrno, ktbre w wiekszdcl sklada siq r kopluj - wldej, r plsma ktct6re otnymallSmy 23 grudnia ubkglego 

roku, u y l l  odpowldf nasza, mmnasa oraz Przewodniqcego nle zostala w nlm uwzglqdniona. 

Dodatkowo w trakcie tego dochodzenia zrnieniono zarruty. Zrezygnowano z zarzutu, t e  wykorrystujemy 
majqtek, bo jest to oczywlsta bzdura, ponlewat sprzedajac us+ugq telekornunikacyjnq j a b  jest 

dzlehwa skrty nki pomowej, nljak nie wykorzystuje siq majqtku gminy. Natomlast podtnymano 

naszym zdanlem w n y  zanut, te  my Swiadczymy prate na podstawie umowy cywllno-prawnej, Na 

pewno bi@zlemy sic odwdywat. Q y  to kdzlerny s@ odwdywd od decyzji Rady, j a b  decyzje Rada 

podejrnle my takq dacyzje pmyjmiemy. Jeteli Rada uzna, 2e wygasl nam mandat to bdzlemy sle 

odwoiywat ud decyzjl Rady i wtedy wszystkie p6fniejsze wezwanla Sqdu Adminlstmyjnego cry 

Najwy2szego Sqdu Administracyfnego bqdq sie odnoslty do Rady 1 to dla nas nle bedzle przyjemne. 

to zrozumled, fak bqdzlemy slq o d w m a C  gdy rada podejmle taka decyrJe, t e  nam wygasra 

mandaty to wtedy Rada bqdzle stronq. Jefell natomtast Rada nie uzna, 2 eby wygaszat mandab 1 nlech 
Wojewoda dalej prowadzi ta  procedue - bo na pewno Wojewoda wyda zanqdzenle zastewe - wtW 

bedziemy slq odwolywat od decyzji Wojewody i to bpdzle ta podstawowa rbtnlca. To wsrystko, dxlqkujq 

bardzo. 



Gbs zabW radny Pan Tomasz Kmrolnak. Panle Pnewodnlaqcy, Wysoka Rado, Panie Burmistnu, 

Dodam tylko w woli uzupelnienia temakr, ie cala sprawa rozbija slq o 59 zl netto ra rok, w tak 

mlesiqanie daje niecale 2,50 zC na glow? wsp6lnlka. 0 takiej kwocie, o tej afene rozmawiamy 

I to jest podstawa dzlalarl, kt6re podjqi Pan Wojewoda, a fak kolega zaznaayl podaas calego 

pro~dowanla i przenucanla sic ptsmaml tnykrotnie Pan Wojewoda tm. dzial prawny zmtenial zanuty 
wobec nas. Potem nastqpfta bardzo dtuga clsza i zostal wydany wyrok na nas. Co w z l e  jdll Panstwo 

podejmiede tub nle podejmiede uchwaly o wygaszeniu nam rnandatbw - jeili jej nle Wejmiede, rrobi 

to Wojewoda zgodnie z obowiqzujqcym prawem w pneciqgu 30 dni. I jak wspomnial mdny Banedci cala 
w tym momencle sprawa procedowania w Sqdzie tej sprawy spadnie na Wojewodq, ktktbry tak naprawdq 

zarrrql cala sprawq. Z mojej strony to wszystko, dziekuje bardzo. 

Gbs zabrslla radna Panl Aneb bslewicx, ktbre pnedstawlla Pahstwu radnym stanowlsko Klubu 

Radnych ,Lube Klodzko" l Gmpy Radnych Rady Mlejskiej w Khdzku. 

Cyt.: , W zwiqzku z wezwanlem przez organ nadzom - Wojewo* DolnoflqsWego - do podjecia uchwaty 

przer Radt Miejskq w Kbdzku o wygaszeniu mandat6w dw6ch radnych, wyratamy stanowisko, te  jako 

alonkowle Klubu Radnych ,lublq Khdzko" I Grupy Radnych zamienamy wykonat obowlqzek clqtqcy 

na Radzle Mfejsklej w Ktudrku, i koleglalnle bdziemy glosowat za podjsiem uchwat w wygaszenlu 

mandatbw ww, Radnych. Jako Rada, ale przede wszystklm jako radni, zostaliSrny postawienl w bardzo 

trudnej sytuacjl, bo pracufw rarem pnez pdttora roku nie rnamy rastne2eh personalnych do Radnych, 

wobec kt6rych onecrono wygaszenie mandatbw, ale bycie radnym to nie tytko prawa i pnywileje, l e a  

rbwnlet obowiqzkl. Bezspnecznym obowiqzkiem Rady Miejskiej w Kbddzu jest wygaszenie mandatbw 

w termlnie ustawowym. Niezastosowanle sle bowiem do wazwanla organu nadzorczego, jaklm jest 

Wojewoda, Wzle  zawinlonym, powtarzajqcym sit zlamaniem prawa. Pamiqtajqc o regutacjach ustawy 

o samon?dzle gmlnnym, konsekwencjq tarnanla prawa pnez naszq Rade mote bye jej rozwlqzanle 

pnez Prezesa Rady Ministdw, Takle rozwiqzanle, jak dwnlef Westionowanle mandatu spolecrnego 

wickszo$d Rady Mlefsklej oraz Bunnjstna, jest dla nasxego miasta ze wszech miar szkodliwe, Zaufanie 

ja  klm obdanyll rtas wyborcy zobowiqzuje. ZostallSmy wybrant, aby reprezentowak naszych 

mleszkahc6w 1 dzidak na nea miasta, a nie naraht je na niepotrtebne konflikty i na kolefng zbednq 

kampanlq wyborctq. Zzt nami p b r a  roku nowych obowiqxkbw I tnrdnej pracy, ale pried nami wiecej 

wyzwah i cfi& zreallzowanla pnedwyboraych obietnic, aby wszystWm tylo sie leplej w naszej mdej 

Ojcrjfnie.' (zaL nrl7) 

(20s zabral Wicepnewodniaqcy Rady Pan Ryszard Wbjtik. Panie Pnewodniaqcy, Wysoka h d o ,  

Panie Burmlstnu. Spadl na Rade pewlen taki obowlqzek, ja byrn w tym miefseu porbwnat Rade do Sqdu 

Pnysleglych, Ot6t mamy wydaf wyrok w sprawle, Mbra nie jest czysta I klarowna, bo driewlqC mles lw 

caty aparat prawny Wojewody potnebowat, teby zlnterpmtowat tq sprawe. Czyll ona jest wqtplhrua. 

Kt6ryS z prawnikbw, k t 6 ~  akurat tq sprawt mlal w rgku - bo pneciet nle zespd - tylko jeden czlowiek, 

M6ry obshguje naszq grnlm, tak zawyrokowal - wli jest wqtpl lwdt Istnieje stara zasada prawna, te 

jeteH jest wqtpllwdt to pnemawla to na ko& oskartonych. Ja byrn tutaj nie m6wlf o jakimg 

obowigku, t e  my mamy jaki4 obowlqzek, 2eby wypowledzl& sle, l id na eke  Wojewodzie. Wojewoda 

jest organem admlnistmcji, my jestekmy organern samonqdu. Ta sq dwle spneane ze s o h  new. 
Rzadko klsdy lnteresy repretentowane pnez Wojewodq idq z interesaml mlasta, to jest te2 pewna taka 

okollandt. Cokolwiek siq tutaj stanie, nle wymkujt ja kle zapadnq tutaj ustalenla I gbsowania, a y  tak, 

ay nle, sprawa dalej pozostanle w qkaeh prawnlkow. Pny podjwiu uchwaly p n y  stanowisku jakie 
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zaprezentowata nam tutaj Pan1 Pnewodnlaqca Klubu w6waas strona sle odwda, trafi to w r v e  

prawnikbw. Jeteli tego nie podejmiemy, znowu trafi to w rqce prawnlkbw. A ratern 1 tak w nastepnych 

etapach postqpowanla prawnlcy bqdq decydowat a y  ta sprawa jet zwadna w tym postqpowaniu, czy 

nfe, a na pewno nle Rada, wlqc ja bym byl tutaf bardzo ostrotny, feby nie byb tak - b to b e l e  

troszeekq dla radnych pewne plqtno - t e  tu Rada podejrnle uchw*, a h f n i e j  slq okake, ze to byh  

n l e b n e .  Tym bardtlej, te na poparcte tego jest opinla w pewnym etaple postepowania, kt6ra mbwi, 
t e  te zanuty $3 bezzasadne. Prosiwm tak we wnetnu pnemy8ld Wrn to siq zakofimyt I jak bgdrterny 

wtedy wyglqdak. Dzlekufq bardw. 

Sale opuSdl mdny Pan Jacek Banuki. 

G)os zabral radny Pan mnirtaw Fersnc. Panie Pnewodnlaetcy, Panie 8urmlstnu, Szanownl 

Mieszkahcy KMzka,  Po sprawle, kt6rq micllSmy na powtku kadencjt - wtedy powiedzialem, ze rnam 
nadzfej?, te  taka sprawa ste jut w tej bdencji nie powieli, Nle bqde powielal tego co powiedziat jut mbj 
pnedmhm, bo an jasno wykazal, t e  sprawa lety po stronle Pam Wojewody. W b w a a s  inicjatywa 

wyszla od nas, mySmy dali do Pana Wojewody i Wojewoda m l d  tylko jedno dpcie. Tu w tym ukiadzle 

jak radny Pan Ryszard Wbjclk podnl6sl jest wiele wgtpliwoSct. Ja rozumlem, t e  sbwa dura lex, sed lex 
to sq stowa laclrCskle, ktdre jasno stanowlg - twarde prawo, ale prawo, Ale my pro=$ Pahstwa nie 

jestdrny sqdern. la  wdwaas, kledy w wiqkszofcl w poprzednlej sprawie gbsowallkcie Pahstwo xa 

pozbawieniem mandatu, ja  w 6 w m s  podnositern, t e  nie motna byt sqdzlq we wlasnej sprawie. My 

jestdmy radnyml I ja podnoszqc rqkq ra odwdaniem - j a  jestem radnym - to tak Sam0 jakbym glosowal 

w swojej sprawie. Ja pnerablakm lskcje w dwbch ubieglych kadencjach, gdy tet w swotrn uasle byly 

dwa podejScia, teby pozbawlt mandatu - m6wiq umciwie, mam do dzisiaj wynuty sumienia, bo gdy 

-+a sprawa, jut nle bqdq mbwll kogo, wtedy ulegiem presji i zagkosow~m wtedy za odwdantem, 

ale powledzidem soble wtedy, te  nlgdy jut wiecej nikomu nle ulegng pod jaklmkolwiek wzglpdem, teby 

Mob wywieral na mnle presjq, Jak ma ~ t o w i e k  czyste sumlenie to mote spat w nocy spokojnie, a ja 

chcp w nocy spat spokojnle. Jeszae dodem od siebie, t e  sprawa letqca u Wojewody dzlewlqd mieslecy 

m6wl samo za slebie. Skoro Wojewoda zauwatyl luki prawne, ma cab zespd radcbw prawnych, kt6w 

bm problemdw mogll mu calq wykistdniq prawnq dat i m6gl podjqk deeyzle. W moim odaudu w a l e  nle 
muslal m i d  naszej uchwaty, bo tatatwienle rrekomo pnez nas tzw. drogl shtbowej, Ja wiem, t e  tutaj 

katdy chce miet ayste, Ja w tym ukladzie - a tet mbwienle i straszenle, te  natychmlast nas 
Wojewoda mzwiqke, ja tu stawlam wlelki znak zapytania, bo znajgc uchwafy podejmowans pnez inne 

aj organy powlatowe, czy rad lnnych mlast wiem, Fe jeszae takiego pnypadku nie spotkdem, teby 

z tego tytuh rada zostala rozwlqzana, ponlewat my jako ludzle mamy podjqd decyzjp. Jeszae raz 

podkmllam, ja nle jestem sqdzlq I w sqd nle bed? siq zabawiat, bo nle mam do tego pmwa. la rnam 
prawo wyrazit swojq opinle 1 swoje mySli jakte mnte dotycrq. gbsowal tak jak mi surnknle 

nakazuje. Oficfalnle m6wlq bqdq gbsowak pnecjwko odwdaniu tak jak byto w sprawle popnednlej, 

popnednika, lctbrego odwdywalibmy na p o ~ q t k u  kadencjl. Nlech kaidy we wtasny m sumlenlu rozwaf y 

i e k e  podnlesle. Dzlekujg. 

Gbs z a b d  radny Pan Adam Kwms. Kaidy z nas musl glqboko przemy4led s w o j q d m e .  Ja teF wldze 

tutaj w tym twardyrn prawie, o kt6vm wspomnial kolega radny Stanistaw luki I nlekonsekwencje, w l d q  

tet te np. prawo zezwala pracowat na etacic w gmlnle, byd pracownikiem i byd JednoczdnIe radnyrn. 



Tutaj natomlast umowa na pa@ groszy skutkuje, 2e tak powiem konsekwencjq pozbawienla mandatu 

s-nego, bo jest to mandat, kt6rego udzlelh spo+eaei#two KMzka  dwbrn naszym kolegom. 

Ubolewarn nad tym 1 przywdujq tutaj sbwa kolegl SBnjslawa - twarde prawo, ale prawo. PowledzlaC to 

kledy4 facet w woklarach w 1981 roku, w grudniowq noc 1 wtedy spokaehstwo upomnido siq o swojs 

prawa, mianowide dlatego, t e  naletalo m6wlt o ochronle praw i celu dzldania tego prawa. Drislaj mamy 

sytuacje takq, te  w interpretacji prawa domlnuje litera prawa 1 wielokrotnle jut pnez ostatnie pbt roku 

bylldmy 6wiadkami tego typu lnterpnbcji, uparte trwanie przy litcrze prawa k z  refleksjl nad duchem 
1 celem dzldania t q o  prawa. W zwiwku z tym, 2e zbyt wleikie ryzyko w tej chwili jest pned nami, 

a l tak konsekwentne Ndzle dziatanie Wojewody. W jednej czy druglej wersji bqdzte dla nas 

nlekorzystne. Uwatam, fe powinnlhy rirwnief w lnteresle mtasta, aby byl tutaj spokdj za@osowak, 

feby nle dawak pretekstu do llteralnqo interpetowanla prawa. 

Ghs zabral radny Pan Lech Surbwka, cyt.: ,Szanownl Pahstwo nle mogq utywaC slbw taklch jakle mi 

sie cisnq na usta w tej chwlll re  wzglqdu na powage zebmnego tu towanystwa, a wlqc bpdt slq bardzo 

mocno starat mbwit elegancko. Wldzq, fe niakt6ny Panstwo jui wydall wyroki I uwatafq, te  powinno 

tak byd - szaegblnie nasza koletanka. Rozumlem, Fe to sq dalsze konsekwencje popnednlch dzlalah 

w sensle zwolnienia z poszczegblnych stanowlsk. Mnie jako radnego nie I n t e ~ u j g  gierki i wsrelklego 

mdtaju podejgda tego typu, bo mnle slq to nle podoba. Natomlast trzcba zwdclt uwagq Pahstwu, t e  

nas wybrali mieszkarky, z kafdego regionu by1 wybrany jeden, czyll ten kt6rego mleszkahcy urnati, t e  
jest najlepsry, najbardztej sle nadaje i to on bqdzie godnie reprezentowal swoich rnieszkahc6w 1 my&?, 

fe warto siq nad tym zastanowlt. Dziqkujg." 

Gbs x a b d  radny Pan Tomasr Karol-k. Panie Przewodnlngcy, Wysoka Rado dla caystdci sytuacjl, 

jeSIi Padstwo pomolq opuszczq sale obrad. Dziqkujq bardzo, 
Radny Pan Tamasz Kamlcrak opuW sale. 

WI-j gksbw w dyskusjl nle stwierdzono 

Pnewodnlaqcy Rady Pan Tomasz fclbrkl poddal pod glosowanle pnyjpde uchwaly w sprawle 

stwlerdzenla wygainitda mandatu radnego (Pana Tomasza Kamluaka), druk nr 199. 

W rwlqzku z tym, Fe wynik @osowanie nle zgadzal s i ~  z liabq radnych obecnych na sall, Pnewodniaqy 

Rady popmslt o reasumpcje giosowania I ponawnie pcddaf pod gloxrwanie prtyjqcie u&w* w sprawle 

stwlerdzenla wygdnlqda mandatu radnego (Pana T o ~ ~ s z ~  Kamktaka), ddru nr 199. 

17. Podjqde uthwaly w sprswis stwlardzenla wygabnipda mandatu radnego, 

druk nr 200 (zd. nr 19). 



Pnewodnlctqcy Rady Pan T o w  b b k l  poddal pod gbowanle przyjqcle uchwaty w sprawie 

stwierdzenia wygainleda mandatu radnego (Pam lacka Baneckiego], druk nr 200, 

Pnewodniaqcy Rady Pan Tomast hbskl polnformowal, l e  w poniedztakk zostanq wyslane uchwaly 

do Wojewody, Komlsam Wyboraego oraz zalntensowanym Panom. 

18. Interpalade I zapytania mdnych. 

W okresle mlqclzy sesjami nle wptynea tadna lnterpelacja, 

G b s  %a bra4 radny Pan Stanislaw Fsrsnc. Panie Przewodniaqcy, Szanowna Rado, Panie Burmistrzu, 

Mlestkahey Ktodzka. Rozpocr* siq pny  ul. SpbMrielfzej roboty zwiqzane z budowq parkingbw. W dniu 

drlslejszym ruffj la tef koparka od ul. PrryjaclM Dzleci. Chciabym jako mdny wtedzlek - pytajq o to 

r6wnlet mieszkahcy - a y  to ldzle z naszych pieniqdxy, ay z jakiegd programu unijnego, ponlewat 

pnygotowujqc mlasto pod wzgledem t u ~ t y k i  wlcm, xe byl program, z ktbrego motna by byio pozyskak 

fundusze z Unli. Czy z tej 4cle2ki konystamy, a y  nie 7 

Burmistn Mlasta Pan Hlehal Pluko poinformowat, ie to zadanie rwllzowana jest ze krodkbw 

finansowych Gmlny Mfejskiej Klodzko, czylt t o  prry ul. SpdMzlelczej napneciwko dawnego Zajazdu 

Krblewsklego, A ta nledawno ruszajqca inwestycja jest na terenach gminnych, ale tq i n w w d q  

wykonuje Spbtdzlelnla Mldan lowa w KWzltu. 

G)os zabrat mdny Pan Amin Jamsr. Panie Pnewodniaqcy, Panie Bum-ilstnu, Wysoka Rado. la marn 
zapytanie do Pana Burmistma. Na naszych sknynkach e-mall pojawilo slp plsmo d Inspektora Nadzoru 
Budowlanego w zwlvku z pnebudowq lqanika mledzy ul. Dqbdwki, a ul. Holdu Prusldego. 27 slerpnta 

2015 r. rlotykm lntcrpelacjq w tej spnwle. Dzfewlqtego otnymalem od Pahstwa odpowledl, te 
przebudowa tego lqanlka bdzle uwzglednlona w projekcie budtetu na rok 2016. W tym miesiacu 

otrrymalitmy to plsmo, o kt6rym mhwip, o zlym startie technlanym tecjot Qmika. Chclalem tylko 

przymmnl&, te jwt to bard20 ruchllwy dqg komunikacyjny, jest to dmga wewnqtrma p h t o n a  mlqdq 
ul. Dqbdwkl, a ul. Hddu Pnrsklego. lest to droga, ktbrq podq2ajq I osoby starszc, I dzieci do szkW 
z ul, Targowej, Rodzlnnej, Dqbrbwkl. Ten +qcznik jest bardzo mocm uaqszaany, ale jest w bardzo z)ym 
stanle technlanym. Inspektor odni6st sle do tej sprawy nastqpujqco, t e  w pnypadku jakiegd urazu to 

Gmlna Mlefska Klodzko m r l e  poclqgniqta do odpowiedzlalnoSd. I tu moje pytanle, a zarazem p d b a  

do Pana Burmlstna: cry tq pnebudowe do morncntu ktedy nie zgromadzlmy odpowlednich Srodkbw na 

ten cel, moglibySmy p n y  wsmracy z f aklsdem Kamym - a mamy jut wleQ takich spraw, w ktbrydr 

Zaktad Kamy pomagal mleszkahcom mlasta Kbdzka - po prostu naprawlt na &wile obecnq tq ullce, 

ponlewat w poprzek pqknlgda unlemoZliwiajq jut pnechodzente I ludzlom starszym, a take  ddeclom. 

Burmlstn Mlasta Pan Hlchat Piazko polnformowat, ie musi sprawdzid a y  pnypadklem to xadanle nle 

bgdrle realizowane w rarnach zadanla 17. Po sprawdzenlu odpowiedi w tej sprawie zostanle udzielona 

na pihie. 



G)os zabral radny Pan Loch Surbwkn, cyt.: ,Szanownl Pahstwo, Panie Pnewodnlaqcy. Dwle sesje 

temu zada)crn pytanie dlaczego przewodnlaqcym komisfl mote byt Pan tyszkiewicz, a nic mote by5 

zastqpcq. Pani radna, Prrewodniaqca Klubu ,Lubiq KMzko"obleca4a ml dpowledzied na to pytank, no 

I do dzlslaj nie mam." 

G h  zabrah mdna Pani Aneta torlowla. Panie Radny, obiecatam udzlelit odpowledzl dotyaqcych 

zmian pracy nastego Klubu, a nle dotywce zmian w komisjach. Natomiast odpowiedi na pytania, ktbre 

sklerowda na popnednlej sesjl do mnle Panl Pnewodniqca drug lego Klubu Radnych otrrymalikte 

Pahstwo dzlslaj do wladomoScl w swoich sknynkach. I myble, te na ten temat dyskusfe motemy jut  

zarnknqt. Dxlqkujq. 

Ad v m m  radrly Pan bEh Sudwka, cyt.: ,Widrt te  powsta+o nowe gremiurn - nad Rada, ale nie 

o to mi chodzi. Chdalem powledzlet jasno i wyrainle. ZapytaJem konkretnie Paniq o to co ja zapytakm 

pned chwllq, Panl nle chclata rnl odpowiedziek ustnie na sesji i powledriafa, t e  dostant odpowledf na 

piSmie I na takq czekarn. To co Panl w tej chwill mbwl, co Panl odpowledziala lnnemu Klubowi, mnle nle 

hteresuje, bo ja nie jestem w tadnym. Dzlqkujq." 

G)os zabrala radna Panl Renata Urbanlak, Szanowna Rado, Panle Burmistnu. Wlem, t e  ma bye 

spnqtany plac na wodospadrie, cry nie motna by b y b  ujqi tet tsgo kawalka mltdzy mostem, 

a wodospadem, bo tam tet jest bardzo brudno, a tam tei duto ludzl chodzi. Te zakola prry tych 

wienbach, tam tet brakuje jednej lawki. Bardzo bym prosHa ddqczyt ten teren do tego zadanta. 

Burmistn Mlasta Pan Mtchd Pluko. Pnyjqlern. 

Gh3s zabrafa radna Pan! Anna Kamlaak. Mam pytanle do Pana Burmlstna. Panle Burmistnu 

pnychodzq do Pana mleszkahcy Klodrka w sprawach pnyznawanla mieukah. Czqsto m6wi Pan, fe nle 

dostanq mieszbnla, bo nle mote Pan Im prrydzlelif tego mieakanla, poniewat Panl Karolaak poda 

Pana do Prokuratury. Chcialabym uwszet od Pana odpowiedf, dlaaego Pan tak odpowiada 7 

Burmistn Miasta Pan Mldrd Plszko. Panie Przewodnlaqcy, Wysoka Rado. Odpwiem na to pytanle 

na pigmie. 

Glos zabrah radna Panl Zdzldawa Woplniak-Krup.&a. Szanowna Rado, Panie Burmistnu. 3a f esztze 

w taklef sprawie porzqdkowej jeStl chodd o cmentan. Ja jut dxlsiaj bylam w ocbronie kodowlska, 

pokazywdam tam zdj@a. Szaegblnle to mlejsee poeh6wku tdnierzy jest zarognfpte rnleaaml, wyglqda 

to straunle. To miejsce jest bardzo zanledbane. Na pdlotu msnq stokmtki, ale na gmbach mleae 

w ogrumnyeh ilokiach, jest to bardzo zanled bane. Prosilabyrn o interwencjq w tej sprawle, Dzlekuje. 

Burmlstn Miasta Pan Mlchal Plsrko. P n y j e m .  

Wlecej zapytah nie stwlerdzono. 

19. Wniwkl l dwiadaonh mdnych. 

Wnloskbw i ohiadczeh nle stwlerdzono. 



22. Sprawy d t n s .  
G)os z a b d  radny Pan Stanldsw Ferenc. Panie Prrewodniaqcy, Szanowna Rado, Panle Burmlstnu, 

Szanownl Mieszkahcy Klodrka. la mam takq proibq, ale to do radnych sie zwracam. Ja nie festern 
w Komlsjl Budtetu i pmsitbym rbwnlet innych radnych, ktbny sq w lnnych komisjach, re jetel majq 

jakleS wqtpllwdci - a tutaj gbsowalibmy nad uchwalq w sprawie budtetu I kiedy zauwatytem tny  cry 

a e r y  glosy ,pneclwa - to pmsllbym, ie fateli radni pracujq w danych komisjach, a majq wqtpliwo4d 

to w pnysztoScl dzlellli siq nlmi z innymi radnyml. Jeieli ja pracuj? w Kornisjl Bezpiecrehstwa 

Publlanego cry KomlsjI Miaszkaniowej to dzielq slq swolml uwagami I tet prasityby o to radnych. 3eSli 

jest sle w temacie to wle sle wiqcej, my nie jesteSmy w stanie podzlellt sie na ile6 t a m  ulonk6w 

I wledziek wsrystko. Uwakarn, 2e twonymy jeden zespd i powlnnikmy siq dzielid swolmi wqtpllwokiami. 

la  owbiScle w tej chwlll mam wqtpllwo5ci. Glosowakm ,,zaU, a w tej chwlll widrqc gbsy ,pneciwU - jut 

jest po gbsowaniu - ale na p n y s z M  prosllbym bardro o swoje spostnetenla i uwagt, bo by6 mote 
wasze uwagl sq bardzo trafrte I sbszne, a chciatbym glosowat rgodnie n sumleniem I nie m i d  pbfniej 

wqtpilwoki, ktbre w tej chwili mam po ghowanlu, ktbre siq odbyb. 

Gbs zabra) radny Pan Adam Kwrs. Pozwole sobie rozwiat wqtpll woSd radnego. Jak nvykle decyduje 

kutaj wipkszost, Katdy radny, a y  tet grupa radnych mote mi& zdanie od~bne ,  Mote zgbslt do 

protokc411 posidzenla komisji zdanie odrqbne dotyqce projektu uhwaly. Akurat w tej kwestil my&?, 

te mniejszokd - ba jak rozumiem uchwala zostala zaopiniowana porltywnie - nle miala takiej potrzeby 

I wydaje si?, ke na tym mofna by bylo popnestat. Ouywibe jest taka motliwo~C statutowa, fe 
wnicskcdawca, ktbry prregra glosowanle, czy tet  wntosek mnlejsz&[ mote bye na wnlosek tego 

wnioskodawcy pnytoaony na sesji jako zdanie odebne - t a k e  w tej kwestll jest takle rozwlwanle. 
MySle, 2e ssprawa nie byla chyba na tyle kontrowersyjna, teby taki wntosek w tym pnypadku sktadat. 
Dzlqkuje bardzo. 

Gbs zabrat Burmlstrz Miasta Kbdzka Pan Mlehak Piszko, Wry  wyjahit Panu radnemu, t e  chodrik tu 
o kwestle ddotenle grodk6w Rnansowych w wysokoScl 60 000 zl do zadanla zwiqzanego z remontem 

saP glmnastyanej i sanltarfath w Szkale Podstawowej nr 3. Po pneprowadronym postqpowaniu 

pnehrgowym najtahsza oferta pnek raa la  Srodki, ktbn rnielikmy raplanowane w tegomanym 
budtede na to zadanie I to zostalo powiekszone. To byla gibwna przyuyna k g 0  dlaczego nlektbny 

radnl gtosowall pnetiwka nlej, Dzipkujq. 

Radny Pan St rn lhw Feranc podzlqkowal Burmlstrzowl za wyjainlenie, ktbre na pewno trmh$ 
uspokollo Pana mdnego. 

Glos z a b d  Wiceprtewadniaqcy Rady Pan Ryszard Wbjcik. Panle Przewodniuqcy, Wysoka Rado, 

Panle Bumistrzu, Mam proSbe dotyuqcq ul. Krornera. R~zmawiali6my o tej sprawie na Komlsji, ale 

ostatnle wydarzenia znowu sklanlajq mnie do tego, teby wypowledzid sie w tej sprawie na sesj1. 

Sytuacja predstawla siq nastqpujqm: brak chodnlkbw, obustronnle parkujqce auta 1 zgodnle 

z kodeksem dozwolona prdkoX do 50 km/h. Na kafdym kroku cryha tam nlebezpleaehstwo d!a ludzl, 

k tbw tq ulicq chodzq. Jest t o  realne niabezpleaer\stwo. Przychodzq do mnle mleszkahcy, teby ralotye 

spowalniajqce progl - to nie zda egzamlnu, bo to jut bylo i ludzie wniaskowali o ich zdemontowanle, bo 

one powodufq potwarny hatas jak jetdtq samochody po tych pasach. Moja prdba jest taka, teby 

skierowat wnlosek do Starostwa o oznakowanle, ktbre zmnlelsry szybkoQ. Dopuszaalna szybkoii 
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50 km na godzlnq tam gdzie nie ma chodnlkbw I praktytrnle wolny jest pas ruchu Srodklem, a I tak 

trreba jeszae IawirowaC pny d& sporym ruchu pieszym, to jest jednak nleberpieaehstwo. leszae 
druga dmbna sprawa na ulicy pny skny2owaniu parkujqce auta gubiq olej I to w bardzo dufych 

Ilo3dach. Mleszkahcy Informujq o tym funkcjonaduszy Pollcjl, kt6rsy tam pnejetdfajq 1 zatrzymujq 

klerowcdw, jednak nie ma na to nak j l .  leieli jest prawna podstawa, ieby cog zrobrt z samochodaml, 

ktbre zalewajq u l i e  olejem, to ja bym bard20 prosl, teby cd z tyrn zroblt, Ma to mlejsce na rogu 

ul. Kromera i  ul. Wojclecha, tam jest takie sknytowanle 1 jest tam pelno zgubionego oleju pnez 

samochody. Dzlpkuje uprtejrnle. 

Glos zabrata radna Pant Eltbleta did*. Panie Pnewodniaqcy, Szanowni Panstwo Radnl, Panle 

Bunnistrzu. Zglosll sip do mnie w bard20 niepokojqcej sprawie trener klubu plywackiego. Bardm prone 

o umo2llwlenle zabranla gbsu Panu Henrykowi Szydtowsklemu. 

Pnewodnlaacy Rady Pan T o m a  fabski udzieli4 gbsu Panu Henrykowi Szydbwsklemu, 

G h  zabral Pan Hen ryk Szydhwrkl. Panie Prrewodnlaqcy, Panie Burmlstnu, Wysoka Rado. Jestem 

trenerem Klubu HS" Team Klodzko. Mam licencje Polskiego Zwiqzku Ptywacklego I trenuje plywanle. 

Trenuje juz bardro dhrgo, cd roku postanowlll&my zalotyt Uaniowskl Klub Sportowy, bo wcrdnlej to 

byta prywatna dzlalalnogC Lkylikmy na jakieS dotacje z miasta, ale pontewat prowadzimy Klub od roku 

i &az& sle dopiero w tym roku, ie dotacji nle dostaniemy, poniewat tak wymy$lono, Nle potraflp tego 

mzumle~ ,  te Klub musl byk dwa lata. Ja rorumlem, Fe mofe byd polowante na datacje L ktod zaklada 

nowy klub. Prreaytam take krdtkle Informacje. Zawody powlatowe w gmdniu - mamy uanidw od 

pnedukola do kohw liceurn I nawet sq stars1 taw, ktbny skofiayll u nas liceurn I sq Instruktorami, 

postl na kurs i teraz u q .  Takl Kuba Woiniak to jest najszybsry go5C w Kiodzku, plywa 25 sekund, 

w promleniu 100 km trudno taklego znaleit. Jedrie na zawody zdobywa zhto w W a n l u  gnbhtem, 

zloto w plywaniu dowolnym. Mlchal Makrzycki - zloto w ptywaniu klasykiem. To q tmwody powiatowe, 

to nle s q  takie, te  slq zjetdtamy 1 sobie m a m y .  Szymon Czafka by1 z klasyklem. Teraz byly zawody 

w Ktodzku, szk& Srednlch: 4 razy zhto, 2 razy srebro, 2 razy brqz I wygrall sztafetq. PojechaliSmy na 

zawody wiosenne do Kudowy, byli tam Czeskl, byll nasl konkumnci z Kbdxka, tdobyll4rny 8 raw zhto, 

2 razy srebro, 2 razy bqz,  nlkt tylu medal1 tam nle zdobyl. Dwa lata z n@u wygrywamy zawody 

gimnazjalne. W tym r o b  byli9my drudzy. Wygrywamy s a f e t y  tych zawodbw. Qyli to nle jest tak, te 
sie wytrenuje jednego, sztafeta jest crteroosobowa. Jeste&my, dzlalamy I nic. Ostatnio dyrektor basenu 

poinformowal, t e  bedtiemy zawlerak urnowe. Crlonkowie Klubu ptaq  po 5 zt wstqpu na basen. lak nas 

jest 60-ciu, trenujemy aoddennle, wchodzl okdo 40 osbb codziennle to jest 200 zt, mlesiqanle tj. 

4 tys. zl., moLna poliayd lle to jest w n i e ,  ale inn@ klubu nle p t a q  wchodzq za darmo. Jest taka 

kartka, nle wlem po co ona wisi, nie potrafig tego zrozumlei, na tej kartce jest napisane UKS Szostka 

I UKS ZMICZ wchodrq ta  damo, poniewaz Rsda Mlasta pneznaczyla im 50 tys, xl na wstep, a co ja 

jestern dziecko gorszego ma? Nlekthre moje dzted nle maja pieniedry, 5 XI wstqpu to jest chtefi i litr 

mleka. Mam dw6jkq taktch dzleci, kt& pnychodzq na zmiane bo ich nie stad, a Inn1 majq ra darmo. 

Z tego co wlem to te 50 tys. zl wcale nie wplyne)o do basenu, tylko do kasy klubbw. Jeden dostd 

33 tys, zl, a drug1 17 tys. zl,, a na basen wchdzq za darmo. Pneciet to sq te same dzieci, one chodzq 

do tych samych klas. Mam nawet taklego zawodnika, ktbry pneszedl z lnnego klubu do mnle 1 jego 

matka slp pyta dlaaego tam nie placK, a tu placl, przeclet to jest jedno miasto. Zaraz bqdzte ollmpiada, 

bdziemy st$ martwlt, GO na tej ollmpladrie, dlacrego medali nle zdobywajq - bo to sq caly a a s  uktady. 
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Wleksz& tych zawodnikbw jest nybsza, Byly teraz takie zawody, na kt6rycb nle pozwolono nam 

wystqpowat, ale Pan Uowalski zezwoltl wystartowat utafecie I my4my tg sztafetq wygrali, Byla taka 

awantun po tej sztafede. Wynikdw oficjafnych z zawa#6w rile ma do dr16, a oni sobie na nastepny dzleh 

rozdall medate pa ktasach. Moje dzleci to wldz& to nie s$ 18-latki, to sq m a k  dzled i wldzq, fe w tej 

samej kIasle naucrydel rordaje medale komu innemu. Thmaaono im tak, nle mofe taki Klub startowad 

w zawodach, poniewat to sq zawody szkolne, niirza ranga i wchodzi UKS Szstka p, Armln jest jeden, 

p. Panka j& drugi w koszulkach UKS Szbstka Klodzko, wszystlde dziecl w koszulkach UKS Sz6stka 

KJodzko. Wszysy pa- bo w Khdzku nie ma do kogo podat dried na m a d e  bo tylko jest UKS 

Szbstka Kbdzko. Olaaego caty a a s  k o g d  spychacle na rnarglnes. la tq ptywalnlq tyj?, to jest d e  

moje tycte, ja dzleh w dzieh spdzam na tej w a l n l  4 godziny. Cry to jest rbwne traktowanla 

pdrnlotbw, pneflet to sq te same dried. Jak taka matka wyay ta  takl artykut Z NlCZ I UKS majq wejkia 

za damo to po co ona ma wysytaC do mnie, idi  tam bo to tak sie wydaje 100 zl mieslqcznie to jest duto 

pienlqizy. Pncclet to sq te same dzlecl. Chdalbym na tyrn zakohcryk. 

Pnewodnlcqcy Rady Pan Tornasr h b k l  zadal pytanie Burmlstnowl, ay odnlesle slp do tego 

konkursu, jak to wyglqddo, a y  nsczywl6cle takle kryteria byly, It Klub mlal lstniek dhtej  nl2 rok? 

Glos z a b d  Burmistrz Mlasta Khdzka Pan Mlchid Plszko, ktbry na chwllq obecnp nie ma wiedzy na ten 

temat, ponttwat tym zajmowal sic 2-ca Burmistna. Pan Burmlstrr poinformowal, ie sprawdzl ten temat 
I odpowle Wysokiej Radde na piSmle. 

G)w zabral radny Pen Armln J a m ,  Panie P m e w o d n i a ~ ,  Panle Burmistnu, Wysoka Rado, Szanowni 

Parktwo. Skom Z o s W e r n  jut  tu wywdany do odpowiedzi to ehdakm zabrak glos. Zaunq od tego, Ze 

chyle (20ta pned tym co rob1 Pan Szydbwskl, neczywi4de mbt bardzo dobq praq z tyml dzlebni. 

Szanowni Panstwo, xadaniem wtasnym gminy jest wspleranle rbwniet sportu szkolnego. Sesja jest 

dobrym mlejscem, ale my616 t e  wtaiclwa komlsja jest jeszcze Iepszym mlejseem na to, aby to wszystko 

dokjadnle Pahshvu pnedstawik, poniewat sprawa jest bardzo ztotona, la pozwdp soMe powiedzid, t e  

Pan Szydtowskl nlestety bardzo, ale to bardzo mlja sic z prawd& bo nle tylko funkcjonuje UKS Szbstb, 

UKS Znla q tet lnne grupy, ktbm warto by bylo zaprosit na sesje I tet nlecb walcrg o pienlqdze. 

Sutnownl P a h o ,  ay nas jest stad na utnymywanie tylu klubbw? Pan powledzial, re funkcjonuje od 
roku I neaywik le  prywatna szkda zarejeslrowala swoja dzialalnW jako ucznlowskl Hub sportowy, Te 

cyfry, te a s y ,  ta ranga zawodbw podejnewam, ie nnl Pahnstw nie mmbwi, bo gdyby to pnyszedi mbj 
kolega to tei. by wymlenil Pahstwu szereg zawodhw, rangi rbwnlet og6lnopolsklej, Jest ml bardzo 

pnykro, t e  Pan dwnlet w negatywnym Swletle wyrnlenll nazwlsko mojego kolegi, bykgo radnego 
p. Adama Kowalskiego. Prosze Pahstwa sq rbfne zawody, Klubu sportowe majq motllwo& Lclgania SIC 

prawle co tydzleh i nlc nle st01 na pmeszkodrit, aby Klub Sportowy HS" Team 4ciga4 SIC w zawodach 

sportowych dla klub6w. Zawcdy, o kt6rych byta mowa byb to zawody dla szk&, dla srk& podstawowych. 

I jeteli ktoi pneaytak regulamln to mhgl wyczytak, t e  tylko reprezentacje szk6) bloq udzlal. To tak jak 

gdyby4my zroblll turnlej pllM notnej 1 WSA wystawilaby swoIch zawodnlkbw, a pozostak szkoly swolch 

ze wk&, jaka to by byla konkurencja. Dlatego Interpretacja Pana odndnle regulamlnu jest W n a  

i kaywdzqca Pana Kowaisklego, M6ry wzorowo te zawody zorganizowd. Sranowni Pafistwo, ja juf na 

komlsji mbwikm, fe tneba stworzyk priowety, Basen jest takim miefscem, nasza kryta Wwalnle, t e  

motna by prry tej krytej ptywalnl zebrak wszystkfe nasze talenty, ale atmosfera jaka panuje ntwtety 

na krytej w a l n l  jest fatalna. Wszyscy Instnrktorzy, treneny, a takte nawet te sbwa M r e  tu padCy, 
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t e  w zawodach powlatowych. Paistwo musicie wledzied, jak j u i  na wstppie m6wlkm to  nle jest rnlejsce 

do tego, ate j&11 j u i  zostdem wywotany, to te zawody dzielq siq na szkolne, kiu bowe I to niefednokrotnle 

naunyclel pnychodzi z d z i e h i  i blerze odpowledzialno9C za te dziecl na zawodach. Tak jak wczeSniej 

powiedziakm mamy z krytq pkywalniq od wielu miesiqcy probtemy. Najpierw organlzacyjne, kadrowe, 

pbiniej jakiei medlalne, teraz pokazala slq kolejna sytuacja. Ubolewam nad tyrn, t e  dzlect, mbdzlei 

angatufe si? w wake o plenlqdze. Ja bylern caw =as lnlcjatorem tego, aby stwonye kryteria 

przyznawanla f rodk6w w konkursach ofert, ieby stworzyk jasne, aytelne krjteria rn. in. ieby byla tam 

np. il& dzlecl, IIo4t dzieci z naszej gminy, poniewai nasza Gmina Mtejska Klodzko ma obowlqzek 
wsplerak szkoty podstawowe I szkdy gimnazjalne, a tutaj pprzepraszam bardzo, ale nle bqdzlemy 

wyrqaat Starostwa w finansowaniu szkd ponadgirnnazjalnych. Stwonyt jasne kryteria m.in. brad pod 

uwagq w l ~ n i q d a ,  iloSC naszych dzieci, aby nie dochodrib do negatywnych uwag pod adresem rbtnych 

ludzi, kt6ny zasluiyli sl? dla sportu. Bardzo mi pnykro, ie nasza sesja ma siq mlejscem wydqganla 

taklch bnydkich spraw. Dzlgkufe. 

Gtos zabra+ Przewodniaqcy Rady Pan Tomasz f abski. Szanownl Paristwo, trady j i  stalo sie zadoht 
1 po raz kolefny wraca na sesjl ternat basenu w jeszcze innej formie. W tym momencie proszq 

o zakofiaenle tematu basenu i proponowa+bym omawiak to na komisjach jak to zaproponowai mdny 

Armln Jarosz. Szanowni Pahstwo, spbjrzcie na to w ten sposbb, to jest patrzqc z punktu technianego 

malutkie pnedsiebiorstwo, zatrudniajqce do trrydziestu osbb, funkcjonujqce w bardzo malutklm 

zakresle dzldaln&cl, a my jako Rada Miejska sesja w sesjq ternatem slq zajmujemy, ay to nle jest 

absurd 7 Mbj wnlosek jest taki, aby temat basenu nle wracal w ogble na sesjq, chyba t e  w formie 

wnioskbw, propozycji lub tego typu r zeuy ,  a temat ieby by1 omawlany na komlsjl. 

Pan Prrewodnlcrqcy Rady poproslt Przewodniapcego Komlsji Zdrowia, Pornocy Spdeanej, Sportu 

1 Turystykl o rajwle d? na najbliiszym posledzenlu ternatem, kt6ry by+ dzlslaj poruszony. 

Radny Pan 3a-k Kublckl poinformowal, te w ramach pracy Komisjl byll w styunlu na wizytacji kwe j  

m a i n 1  I tak jak Pan Pnewodnlaqcy powledziat ten temat ciqgle wraca. W zwtqku z tym zostanie 

rorganlzowane spotkanie z kadrq kierowniczq oraz zalnferesowanyrnl. Zostanie ustalone ay bpdzle to 

na najblitszym posledzenlu Komisjl cry tet na kolejnym, juz po wakacjach. 

Glos zabral radny Pan S t a n i h w  Ferenc. Panie Przewodniaacy, Sranowna Rado, Panle Burmistnu, 

Szanowni Mieszkahcy Ktodzka. Uwaiam, ie w tym ukladzle, wlenc tutaj we wtodana mlasta Pana 

Burmistna, bo tutaj bez wkroaenla Pana Burmistna widze, t e  tych tematbw nie da siq r m i q z a t .  

Podzielam paglqd Pana Przewodnlaqcego, ale zarazem rnusze do tego dodat, t e  ile sie dzleje. l a  

rozumlem, t e  szkdy dostajq subwenqje I my gmlna muslmy je wsplerat, pnede wszystklm lekcje w-f 

ltd. 3eSll pnychodzq zawody nie moierny dopuszczak by by)y roblone jaklekolwiek rbinice. Nie mogq 

bye dzlecl lepsze i gorsze, Jest to smutne, te  dziecl M6re sq ze s z k w  sq lepiej traMowane nit te 

z klubu. la tet kledyS bylem dzieciakiem i uaestnlczykm we Wrochwlu na stadionie olimpljsklm 

w zawodach, ja  jako amator inni z klubu i nikt miqdzy maml rbtnlc nie robll. Te same pleniqaki, te  same 
dofinansowanie 1 jednakowe traktowanie, Nle rozgrywajmy tych spraw. 3a sport dobne znam, h 
wywodze slq z rodzlny gdzie byli wybitni sportowcy. leszcse raz podnosze, znam tq atmosferq, wlem 

jak aqsto  ludzie starsl potraflq swoje konflikty pnenosit na dziecl. NIe mozemy bin id dzlecl I dlatego 
zwracarn siq do Pana Burmistna, aby to rozwlqzaC taklm salomonowym prawem, aby wllk by1 syty 

I owca cata, aby te dzieci nie widzialy, ze jedne s q  gorsre, a lnne lepsze. Nie motna do tego dopuscik. 
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Ja wlem, te  jest komlsja od spom, ale mifa juk p6ltora roku, a my dqgle jak to Pan Pnewodnlczqcy 

powledzld drepczerny w mlejscu, a wyjkia z tej sytuacjl nie ma. Dlatego uwafam, fe tutaj Pan Burmistn 

powlnlen p n y j ~ d  sle sytuacjl, sprawie i zakoficryd ten problem, tebyimy wlecej tutaj do two n k  

wracall. Dzipkujq. 

Pnewodnlczqcy Rady Pan Tornmz tabskl poinformowat, t e  jeiell kt04 j e s z a  chclalby zabrab gbs 

w sprawie basenu to takiej zgody nie udzteli. Natorniast podzl~kowal Panu Szydbwskiemu za informacje 
I poprosH o pozostawienie kontaktu do sleble, aby mszna byto polnformowaC o termlnle posledzenla 

Komisjl poSwlqconej temu zagadnieniu. 

G)os zabrd Pan Waldmmar B i a  Prezes sp&kl ,Wodociqgi KlodzWe". Panle Pnewodniaqcy, Panle 

Burmlstnu, Szanownl Palfstwo, Obecnie w ramach Dnl W z k a  Wodoclqgl Klodzkle zaprosMy 

mleszkahcbw, uanibw szkdi, dwnlet  Radnych do zwiedzania nasrych oblektbw : stacjl flttrbw, 

uzdatnlania wody, wyszcralni icick6w. Cleszq slp, t e  Pan radny Ryszard W6jclk zaszwdl nas swojq 

obecno&dq, To zaproszenle jest dla Pahstwa alctualne cab rok, zapraszarn przewodniaqcych komisji 

zar6wno zdrowla, gdyt stacja uzdatnlania wody to jest dwniet zdrowie, ochrony irodowiska - 
oczyszczalnla Sclekbw i wszystkich Pahstwa, abykle odwledzfli n a m  firmq. U Palistwa w pmgddkach 

sq mated* komlksowe, w e  dajemy uuniom szk&, one deszq slq d u e m  zalntemwanlem. 

W tartobllwej forrnle pokazujq obleg wody w pnyrodzie, szawnek dla Smdowiska. Wydaje slp, t e  

zadania w h n e  gmlny w ten sposhb staramy sle poszenak I ponawfam apel, abfimy siq spotkall nn 
naszych obiektach, hdzle to rbwnw pewnyrn uznanlem dla pracy naszych prilcownlkbw. Dzlqku&. 

Gtos zabrat radny Pan Annin Jarcrsr. Panle PrzewodnlczRcy nie pozwolH Pan w sprawie basenu 

wyjabnit, nle bqde m6wH o tym, ale padb tu wiele nleprawdztwych inforrnacji. Natomlast poprosze Pana 

Prrcwodnl~cego Komisji Zdmwia o to, aby zaprosH na posledrtnie komisji wszyst We strony, poniewa2 

na razle tendencyjnle tylko jdna strona zablera gtos w sprawie basenu - ja wiem dlaaego, Pahstwo 

mote si t  domy4lide. Ja nle rn6wlp o basenie, ja tylko m e ,  teby Pan Przewodnlqcy zaprosa 

w-kie strony na posiedzenle Komisji. Dziakuje. 

G b s  rabrat Pnewodnlaqcy Rady Pan Tomast f abskl. Myklq, te Pan Przewodnlaqcy Komlsji do tego 

sie d-suje, zresztq tutaj wramjqc jesztze do kwastll - Szanowni PalSstwo - to rile fest tak, t e  ja nle 
ponvalam wyjainld sprawy. Natomiast jeZell hdzlamy znowu tracili godzlnq aasu  na przerzumnle siq 

argumentam1 jednej, dnrgle, tneciej, awartej strony i znowu temat basenu zajmle nam l/4 sesjl to 

troche jest bezsensu, od tego fest jak najbardziej komisja, Rada ewentualnle mote sie zapoznd 

z wnloskaml. 

Gtos z a b d  radny P#n Lsch Surbwlcs, cyt.: "Szanowni Pafistwo, ja dwie sprawy. Piemrsze tak jak radny 

Jarosz nie o basenle. Prryszedt ubwlek,  zapytal sis dlaczego jego dzled majq placlk, a lnne nie. 

Odpowledzrny mu chociaZ, te  rozpatrzymy, te  zastanowlmy slq, teby nie bylo, t e  prrjszedl posledzlat, 
mykrny pWchaH, I sprawa druga. Mamy pneglqd ch6r6w ,Kkdzkle Splewanle majowe* 

wspblorganlzatorem jest V-ce Pnewodnlaqcy Rady Mlasta Zdzislaw Duda, radny I tutaj padlo nazwisko, 

=emu tu nie ma Chdru ,Lutnlaq ktbry fest ch6rem naszym dziatajqcym p n y  KOK - u. Ja nle pytam 

Pam Burmlstna, ~ z y w i J d e  ja pytam Pana Dude". 



V-ce Pnewodnicrqey Rady Pan ZdrisJaw Duda stwlerdzll, t e  Pan radny powlnlen spytat o to dyrekcjt 

CMru ,Lutniam kt6re nle pmychodzi, Chbr Glacensls tet odmawia, wtdoanle mote dla nich to jest za 

mala ranga takle Splewanie, a to jest naprawdq duta ranga. 3a wszystklch zapraszam, to nie zalety od 

rangi tylko od jakdci, prfljetd2ajq do nas z Francji, Dzlekuje bardzo wuystktm radnym, M6ry 
zaangaiowall sip bardzo rnocno w organizacjq tej imprezy tj. 28 mafa o godzlnle 18:OO w Koklele 

o. Jezuit6w. Z apraszam wszystklch serdeunie, zapraszarn szczegdlnie Pana lecha Sudwkq I sic dowte 
dlaczego nie ma Ch6ru ,Lutnlaa. Dzigkujq. 

Ad wcem radny Pan L4ch Surhka, cyt.:,Panie radny, Pan rupetnie nle zrozumial mojego pytanla, la 
jasno 1 wyrafnie zapytatem - dlarrego chbr, w ktoty lnwestujemy i pladmy na nlego pleniskt bo dzlata 

w ramach naszego kMzklego oCrodka kultury nie wystqpufe w takich lokalnych lmprezach 1 to  tylko to, 

a on I a k l  nie robl, podobnle zresrtq jak innl. Dzlekufq." 

G)os zabral Burmlstrx Mlasta Pan Hlchal Plorko. To jest inicjatywa oddolna, bardzo dobrze, f e  ona 

jest, Klodzkle Centrum Kultury, Sportu I Flekreacjl tef nle ma obowlqzku branla udzlalu we wszystklch 

arganizowanych pnedslewzlpciach kulturalnych w i s  nie ma sie o co tutaj spkrak I o a y m  m6wlt. 
Zaprauam Pana radnego do zasponsomwania np. nagrbd ay innych upominkbw w ramach tego 

spotkanla. Z tego m wiem to  lnnl radni to zrublll, motna tef: sit znaleft na plakacle. Dzlekujq. 

Ghs z a b d  radny Pan Adam Kwas, Na pewno nie & d ~  m h i l  w kwestll basenu, chodaf mialem zamlar 

siq wypowiedziet, ale Wzie inna okazja. Prosre Pahstwa plerwsza sprawa - dzlqkuje Pahstwu Radnym 

z Klubu ,Lublq W z k o "  za zbl6rkq na n e a  Kingi Janlk, mhdej tanoerkl, kt6ra w tej chwilI mzwija swojq 

karferq, mieszkanki Kbdzka. Klub by1 upnejmy zhQC slq w wysoko4cl530 zl, kt6re to plenlqdze mstanq 
pnekazane bo ostatnla rata 230 zt akurat po ostatniej zbldm bMzie wrqaona zalnterwowanej. Kinga 

zbbra w ten spadb na ob6x taneany, a te  nie ucrestniay w llcencjonowanej grupie tanmnej  pnex 

Polskl Zwlqzek T a k a  Sportowego ma problemy z pokryciern wszystklch kmztbw. Rodzice tet lnwestujq, 

w tej chwlli ma rapewnione starty jui w Kmkowle I we Wmdawlu na zawodach reglo~tnych 

I ogblnopolskich. Myslp, t e  w ten sposbb pamotemy jef zebraC odpowiednie frodkl na zgrupowanie 

sportowe, gdzle bgdzie doskonaliia swoja forms. Tutaj zaproszona zostata do wystqp6w na lmprezach 

klodzklch, byt moFe zobaczymy kledyi wystpp Kingi z partnerem w tahcach dowolnych albo 

Iatynoamerykahsklch bqd2 klasycrnych. leszcze rar dztqkujq serdeanie za dar sera i spontanlana 

zblbrkg. Na pewno to pomoke dzlewczynie w rozwoju jej kariery. Druga sprawa podnoszona kledy6 pnez 

Pana Sudwke I lnnych kolegbw radnych, nle bdq tu jui wszyrtklch wymieniat z namlska o potrzeble 

spotkanla w g ronle radnych, gdzle bqdzie motna powledzid sobie prawdq do bblu, bez Swladkbw 

i ewentualnych konsekwcncfi, Ponawlam ta proSbe 1 skladam jq na p c e  Pana P ~ ; ~ e w o d n i q c q o  

z nadzlefa, te  szybko takie spotkanle nastqpi. Dziekujt bardzo. 

Glos zabrala radna Panl Eltblmtm g l d f .  Panle Pnewodnlaqcy, Szanowni Pahstwo Radni, Panie 

Burmlstrzu. Klerownik Krytej Plywalnl w Klodzku Pan Gnegon Shrtewski. 

Wypowledf zostala pnerwana pnez Prrewodniu~cago Rady Pana Tomasza hbsklego, kt6rj 
pnypomnial radnej, t e  tematu basenu nie poruszamy. 

Radna Pan1 Elf bieta &ads, ale to  jest odmlenna sprawa, Poinfomowd swoich pracownikbw o urlople 

w dniach od 19 do 27 maja. la  mam pytanle do Pana Preraa ZAMG-u ay wlagclwyrn jest, fe Pan 



S)utewskl wpm@ na swoje zastqpstwo Paniq Monlke Dume, kt6ra na og& zajmuje sle 
ponqdkowanlem basenu. 

W tyrn momencle glos zabral Pnewodnluqcy Rady Pan T o m u  h b k i ,  ktbry zasugerowal, aby te 

tematy poruszd na komisjl, tyrn bardziej, te to sq stricte sprawy kadmwe. Szanownl P a h o  og6lne 

kwesbfe dotycrqoe basenu sqdy, te  powinny byk jak najbardzlej omawlane na komisji, natomlastja nie 

wiern w tym momencle ay te dwte osoby, kt6re Panl radna wyrnienika zgodrily slp na to, feby  poruszai: 

Ich kwestie publlanie. Bardzo daleki bylbym od tego, teby w ten spos6b dyskutowat podaas sesjl Rady 

Miejskiej w Klodzku. 

Radna Pani Elfbieta $led*. Ale og61nie ta informacja jest obwieszerona dla pracownikbw, 

Pnewodnlwcy Rady Pan Tomasz fabskl. Mote dla pracownikbw, Nlekonieanie dla wszystklch. 

Radna Panl E la ie ta  Slodf. Ale wisl na basenie, w og61nie dostepnym mlejscu. 

Pnewodniaqcy Rady Pan fomasz h b s k l .  Proponujq komlsj? w tyrn rakresie, ktbra bdzie wladna 

ternat poruszyt, natomiast te tzeczy, kt6t-e dotyaq beapoSreclnio spmw kadrowych, pracowniaych ay 

innych wewn@mych proponowdbym omawlad bezpo4rednio z kterownictwem basenu, czy Prezesem 

ZAMG, nle publicznie na sesji. 

G)os zabrat radnych Pan Amln Iarorz, kt6ry podziqkowal w Imieniu rnieskahcbw ul. Dqbrbwki 

Prezesowl Sp6Mzlelnl Mlestkaniowej Panu Bogdanowi Hatawin oraz alonkowl Rady Nadzortzej Panu 

Zbignlewowi Nowalcowl za rozwlqzanle problemu dotyaqcego boks&w na Srnieci. Za sprawq SpbMrlelnI, 

Mbra tu naprerwde dziaia fafnle na ma rnleszkahcbw miasta. Wuystko zostalo zalatwione, micszkarky 

sq tadowolenl, ulica plqknleje, takte bardzo Prezesowi dzipkuje. 

Pnewodnlctqcy Rady Pan Tommu hbskl poprosll, aby radnl po zakoriaeniu sesjl pozostali na sall, 

poniewat jest fedna kwestla do uzgodnienla, poza ponqdklem sesjl. Szanownl Paristwo z& pasem mamy 

DnI W z k a .  Mam nadzlejq, 2e wszyscy Paristwo radnl jak I mieszkaricy Kdodzka k d q  u a w t n k y d  

w dlnych tmprezach, ktbre w ramach Dni KIodzka sie odbywajq. 

23. Zmkohaenk ~ j i .  

Prrewodnleretey Rady Pan Tomsz bbski xamknqf obrady m6wlqc: "Zamykam obrady XXlII seal Rady 

Miejskiej w Ktodzku". 


